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ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHUZE DSO Poberounské odpady  
(dále jen „zápis“) 

 

Číslo  2/2023 
Den konání 28.3.2023 
Místo konání MěÚ Černošice, Karlštejnská 259 
Přítomní zástupci členských obcí  Filip Kořínek, Tomáš Smrčka, Petr Hampl, 

Josef Trpišovský, Barbora Tesařová,  
Markéta Simanová, Roman Štěrba, Petr 
Weber, Monika Hurtová 

Omluvení zástupci členských obcí  Martin Hrdlička, Tomáš Snopek, Lukáš 
Trogler, Matěj Král, Lucie Živná, Peter 
Kapusta, Vladimír Roztočil  

Neomluvení zástupci členských obcí   -   
Hosté:  Jan Marek (POBERO), Soňa Štětková 

(POBERO), Filip Kaštánek (POBERO), 
Pavel Koňa (INISOFT), Jakub Uhrecký 
(INISOFT)  

Počet občanů  - 
Ověřovatelé zápisu Barbora Tesařová, Petr Hampl 
Předsedající Petr Weber 
Zapisovatel zápisu Petr Weber 

 
1) Úvod - Zahájení členské schůze DSO Poberounské odpady 
 
Předsedající zahájil shromáždění starostů v 15.00 hodin. Přivítal všechny přítomné na 2. letošní 
členské schůzi. Dále uvedl, že je přítomno 9 zástupců členských obcí DSO Poberousnké odpa-
dy a tudíž je schůze usnášeníschopná.  
Předsedající navrhl jmenovat ověřovateli dnešního zápisu Barboru Tesařovou a Petra Hampla, 
zapisovatele dnešního zápisu Petra Webera. 
 
Přítomní byli vyzváni, aby přednesli k  návrhu námitky nebo připomínky.  
Žádné námitky ani připomínky nebyly vzneseny.  
 
Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje ověřovatele zápisu z dnešní členské 
schůze Barboru Tesařovou a Petra Hampla, zapisovatele dnešního zápisu Petra Webera. 
 
 Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 
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Usnesení číslo 1/2/2023 bylo schváleno. 
 
2) Projednání námitek a návrhů k zápisu z členskí schůze DSO Poberounské 
odpady konané 28.2.2023 
Předsedající vyzval přítomné k přednesení připomínek nebo námitek k zápisu z minulé členské 
schůze (1/2023) konané  28.2.2023. 
 
 Nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky. 
 
Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení: 
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje zápis z členské schůze DSO konané  
28.2.2023 
 

 Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 2/2/2023 bylo schváleno. 
 
3) Návrh programu členské schůze DSO 
Předsedající seznámil přítomné s návrhem programu členské schůze DSO, který byl řádně vy-
věšen na úředních deskách obecních úřadů členských obcí a na úřední desce DSO 
 
Na programu členské schůze dne 28.3.2023 jsou tyto body k projednání: 
 

1. úvod 
2. projednání námitek a návrhů k zápisu z členské schůze konané dne 28.2.2023 
3. návrh programu členské schůze 
4. Projekt POBERO – informace pro představitele obcí 
5. různé 
6. diskuze 
7. závěr 

 
Přítomní byli vyzváni, aby vznesli k  předloženému návrhu a úpravám programu námitky či 
připomínky. Nebyly vzneseny žádné připomínky ani námitky.  
 
Předsedající dal hlasovat o tomto návrhu usnesení:   
Členská schůze DSO Poberounské odpady schvaluje program dnešní Členské schůze DSO 
Poberounské odpady 
 
Výsledek hlasování:  PRO 9 

 PROTI 0 

 ZDRŽEL SE 0 

Usnesení číslo 3/2/2023 bylo schváleno. 
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4) Projekt POBERO – informace pro představitele obcí 
 
Předsedající stručně seznámil přítomné zástupce členských obcí s rámcovým stavem projetku 
POBERO a následně předal slovo výkonnému řediteli společnosti POBERO Janu Markovi a 
projektovému manažerovi společnosti Filipu Kaštánkovi, kteří přítomným zástupcům členských 
obcí prezentovali finanční výsledky společnosti za rok 2022 (použitá prezentace je přílohou č.1 
tohoto zápisu). Vzhledem k nepřítomnosti zástupců sedmi členských obcí bylo domluveno,        
že bude zorganizována telekonference, kde budou výsledky hospodaření prezentovány                      
i nepřítomným zástupcům členských obcí – telekonferenci zorganizuje předseda DSO. Vedení 
DSO a společnosti POBERO se finančními výsledky bude dále zabývat. 
Filip Kaštánek konstatoval, že v oblasti čipování bylo dosaženo pokroku – ve stávajícím 
okamžiku je načipováno 9-10 obcí.    
Zástupci společnosti INISOFT P. Koňa a J. Uhrecký deklarovali vůli společnosti podílet se 
intenzivně na společném projektu – ambicí společnosti INISOFT je stát se systémovým 
integrátorem – SW svoz, evidence odpadu, docházkový systém, knihy jízd. V dubnu by mělo 
pokračovat testování SW tak, aby jej bylo možné plně užívat před 1.6.2023. J. Uhrecký nabídl 
přítomným zástupcům členských obcí DSO možnost konzultace ohledně případného zavedení 
D2D systému (kontakt rozešle předseda DSO) 
 
5) Různé 
 
V rámci tohoto bodu programu nebyl  
 
 
6) Diskuze 
 
Diskuze proběhly u jednotlivých témat. 
 
7) Závěr 
 
Předsedající poděkoval přítomným za účast na dnešní Členské schůzi DSO Poberounské odpady 
a ukončil jednání v 16.30  
 
 
 
 
Zapsal:                                          .......................................... 
   

Petr Weber v. r. 
předseda DSO Poberounské odpady 

 
 
 
Ověřovatelé:  
 
  ………………………   ……………………………. 
  Barbora Tesařová, v.r.                Petr Hampl, v.r. 
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